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Verslag van de vergadering van de commissie Werk van 19 januari 2006 
 

 
Aanwezig zijn: 

Dhr. E. Schaap (voorzitter), dhr. C.J.M. Goossens (PvdA), dhr. P.T.J. Pels (PvdA), dhr. W.P. Keur 

(VVD),  

dhr. J. Kramer (VVD), dhr. W.E. van der Meulen (VVD), mw. I. Maters-Meuleman (CDA), dhr. R. 

Spriensma (CDA), dhr. J.E. Geersing (ChristenUnie), dhr. R.P.J. van den Berg (D66), dhr. J.N. 

Simonse (SGP) en  

Mw. A. Doesburg (commissiegriffier).  

 

Ook aanwezig zijn: 

de gedeputeerde de heer A.L. Greiner (tot 19.55 uur) en de gedeputeerde de heer W.G. de Raad 

(vanaf 19.40 uur). 

 

Afwezig zijn: 

de gedeputeerde de heer H. Dijksma, mw. M.J.F.P. Ruhe (PvdA), de heer N. Demirbilek (SP),  

dhr. H. Nijenhuis (D66). 

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en deelt mee dat de heer Nijenhuis (D66) en mevrouw Ruhe 

(PvdA) afwezig zijn. Zij waren wel bij de bijeenkomst met de SEOR aanwezig, die aan deze 

vergadering voorafging. De heer Demirbilek (SP) en de gedeputeerde de heer Dijksma zijn beiden 

afwezig in verband met ziekte.  

 

2. Vaststellen agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. De voorzitter stelt voor om wegens de afwezigheid van de 

gedeputeerde de heer Dijksma agendapunt 6 te verdagen. De heer Dijksma kan niet bij de 

vergadering van 16 februari as. aanwezig zijn en de voorzitter stelt dan ook voor om dit agendapunt te 

verdagen naar de vergadering van 16 maart as. Hiermee stemmen de leden in. 

 

3. Verslag van de vergadering 

a. van de commissie Werk d.d. 15-12-2005 

Het verslag van de vergadering wordt ongewijzigd vastgesteld. 

b. Lijst van Toezeggingen 

Punt 3 tot en met 7 zijn voor deze vergadering geagendeerd. De punten worden na behandeling in de 

vergadering afgevoerd. Van punt 3 (Notitie beleidseffectmeting) is geen stuk aanwezig. Dit onderwerp 

is op 18 januari jl. in de commissie Samenleving besproken en er zijn nadere afspraken over gemaakt. 

De griffie zal hierop dan ook in een latere fase terugkomen. 

 

4.  Mededelingen Voorzitter/Presidium/Statengriffie 

- Inrichting agenda's commissies 

 GroenLinksfractie: voorstel werkbezoek Actieve Wegmarkering (op 16 jan jl. digitaal aan u toegezonden). 

- Bezoek aan gemeente Dronten 



 Burgemeester A. de Jonge van gemeente Dronten nodigt de Statencommissie uit om in het kader van 

de agendering van het beslisdocument N23 een werkbezoek te brengen aan Dronten. Vooralsnog is  

voorgesteld dit te doen op donderdag 9 februari 2006 van 15.30 - 17.00 uur. Dit voorstel is door de  

burgemeester geaccepteerd. De voorzitter voegt toe, dat dit tijdstip een half uur vroeger is dan 

vermeld in de memo van 19 januari jl. vanwege een informatiebijeenkomst voor de Staten over de 

luchthaven. Deze informatiebijeenkomst dient ter voorbereiding op de beoogde hoorzitting die de 

Staten gaan organiseren en wordt gehouden van 17.30-19.00 uur in het Provinciehuis. 

 

De VVD deelt mee een bezoek te hebben gebracht aan de luchthaven van Eindhoven om een beeld 

te krijgen van hoe er in de regio is omgegaan met de infrastructuur en hoe het met de 

werkgelegenheid binnen en buiten de luchthaven is gesteld. Zij heeft een goed beeld van de 

luchthaven gekregen en stelt haar draaiboek graag beschikbaar aan de partijen die ook belangstelling 

hebben om een bezoek aan deze luchthaven te brengen. 

 

5. Door fracties ingebrachte onderwerpen 

De voorzitter meldt, dat er vanuit deze commissie geen onderwerpen zijn ingebracht. 

Wel is in de commissie Ruimte door GroenLinks voorgesteld om samen met de commissie Werk een 

werkbezoek te brengen aan Noord-Holland in het kader van 'Actieve markering in het wegverkeer'. 

Een datumvoorstel voor dit werkbezoek volgt nog. 

De VVD bevestigt nogmaals in te stemmen met een werkbezoek, maar stelt voor dat de Statenleden 

Lelystad eens via de Binnenhavenweg verlaten. Volgens de partij krijgen zij dan al een goed beeld en 

is een werkbezoek wellicht zelfs overbodig.  

 

6. Portefeuillehouder H. Dijksma 

a. Mededeling 

1. Europa en het Comité van de Regio's (CvR) 

 Verdaagd naar 16 maart as. 

 

7. Portefeuillehouder A.L. Greiner 

In de bakjes gedeponeerd of uitgedeeld: 

- Uitnodiging en programma Klimaatsymposium + schriftelijke mededeling over Economische 

aspecten van Duurzame energie 

- Stand van zaken FBT taken (op 17 jan. jl. heeft u de mededeling digitaal ontvangen) +  

aanvulling: Dat voortvarend aan het onderzoek m.b.t. de VVV-taken wordt gewerkt wil niet zeggen 

dat wij van de gemeenten verwachten dat men gaat afwachten. Integendeel, wij zijn blij met elk 

gemeentelijk initiatief dat voorziet in de leemte die ontstond door het sluiten van het lokale 

VVV/ANWB-kantoor. Niet alleen past dit in de gedeelde visie van provincie en gemeenten met 

betrekking tot de scheiding van verantwoordelijkheden. Ook staat het de vorming van een nieuwe 

structuur op geen enkele wijze in de weg. 

- Economische impuls 

- Luchthaven, notitie tbv cie. Ruimte heden  

- Centrum voor Duurzame Energie 

 

a. Mededelingen 

1. Nationaal Evenementen Terrein 

Gedeputeerde Greiner meldt, dat er vorige week een overeenkomst is gesloten tussen B&W Dronten, 

SBA/Mourik en Mojo over het gebruik van het voormalige Jamboreeterrein. Hiermee is het 

Lowlandsfestival voor Dronten veilig gesteld en het is tevens een eerste stap in de ontwikkeling van 

het Nationaal Evenementen Terrein. 

De VVD vraagt zich af, of dit ook betekent dat Mojo een exclusief recht heeft op het gebruik van het 

terrein. In dat geval wordt het volgens de partij namelijk geen nationaal evenementen terrein, omdat er 

in Nederland meerdere grote organisatiebureaus zijn. 

Gedeputeerde Greiner geeft aan zich te baseren op het persbericht en het antwoord op deze vraag 

niet direct te kunnen geven. Hij zal voor aanvullende informatie zorgen. 

 

2. Stand van zaken FBT taken 

Op 19 januari jl. heeft een eerste overleg van de begeleidingsgroep plaatsgevonden, waarin gekeken 

is naar de formulering van de offerteaanvraag. Een geactualiseerde versie van het eerder door de 



Statenleden ontvangen stuk wordt uitgedeeld. Naar verwachting zal het rapport van het bureau eind 

maart beschikbaar zijn. 

De vakantiebeurs is goed verlopen en de gedeputeerde stelt het op prijs dat ook een aantal 

Statenleden de stand heeft bezocht. 

De VVD vraagt of een andere aanpak van de organisatie van de vakantiebeurs wellicht wenselijk is. 

Volgens de partij is het opvallend hoe gemakkelijk de vakantiebeurs georganiseerd werd, wat 

aangeeft dat een lichte coördinatie mogelijk is en ondernemers dit soort taken goed zelf aankunnen. 

Bovendien lijkt het een trend dat elke Flevolandse gemeente een eigen presentatie heeft. Mogelijk 

moet dit ook meegenomen worden in de organisatiestructuur. 

Een ander element is de scheiding tussen uitvoerende taken, zoals het organiseren van een beurs, en 

beleidscoördinerende taken, welke taken in het FBT bij elkaar kwamen. Mogelijk is een scheiding van 

deze taken het organisatiemodel voor de toekomst. Daarbij kan men zich nog afvragen of deze 

coördinatie door de provincie intern gevoerd zou moeten worden, of dat men dat uitbesteedt aan een 

extern Flevolands marketingcoördinatiebureau. De VVD zou deze elementen graag meegenomen 

zien in het onderzoek. 

Gedeputeerde Greiner durft niet te bevestigen dat de deelname aan de vakantiebeurs inderdaad zo 

gemakkelijk voor elkaar was te krijgen. De organisatie heeft veel hulp gekregen van de Gouden Cirkel, 

die tijdelijk wordt geleid door iemand die in het verleden bij de Stichting VVV gewerkt heeft en door 

een eigen netwerk heel snel de benodigde contacten kon leggen. Daarnaast was er veel animo onder 

bedrijven om mee te doen. Het is wel een leerzame ervaring geweest, die door het onderzoeksbureau 

geanalyseerd zal worden. 

Voor wat betreft de gemeenten geldt dat de gemeenten zelf de VVV-winkels op moeten zetten. Het 

heeft dus geen zin voor de gemeenten om te blijven wachten op de provincie, want die pakt de VVV-

winkels niet meer op. De provincie faciliteert de gemeenten hierbij wel, onder meer door een brief te 

sturen naar de nationale VVV met de vraag wat de mogelijkheden zijn voor een gezamenlijk aanbod. 

Op verzoek van de gemeenten heeft de provincie ook een brief gestuurd naar de gemeenschappelijke 

bibliotheekstichting om te kijken wat de mogelijkheden tot samenwerking zouden kunnen zijn.  

Met betrekking tot het organisatiemodel geeft de gedeputeerde aan het eens te zijn met de VVD dat er 

naar verschillende organisatiemodellen gekeken moet worden. In de memo staat al een aantal 

modellen en varianten genoemd, waaronder een eigen organisatie en een uitbestedingsvariant. 

Tevens kan de provincie profiteren van de ervaringen die zij in deze tussenfase op doet. 

 

3. Economische impuls 

Tijdens de vorige vergadering had gedeputeerde Greiner aandacht gevraagd voor de snelle uitvoering 

van haalbaarheidsonderzoeken voor een aantal initiatieven en zijn zorgen uitgesproken over de 

financiële constructie van deze onderzoeken. Zijn zorgen bleken voorbarig, omdat daar een systeem 

voor bestaat, zoals ook beschreven staat in het schriftelijke stuk. Er zijn nu 5 initiatieven interessant 

genoeg om een haalbaarheidsonderzoek naar te doen. Uiteindelijk zullen er wellicht 3 of minder 

initiatieven overblijven die alle aandacht zullen krijgen. 

  

4. Klimaatsymposium op 12 januari jl., economische facetten 

Gedeputeerde Greiner meldt, dat er zich bij het Centrum voor Duurzame Energie een aantal partijen 

heeft gemeld, dat mee wil doen. Flevoland profileert zich nadrukkelijk als een provincie die veel met 

duurzaamheid en duurzame energie van doen heeft en dat op deze manier ook duidelijk zou kunnen 

laten zien. Zo zou Flevoland zich kunnen onderscheiden van andere provincies. 

 

De voorzitter biedt ruimte voor vragen en opmerkingen. 

De PvdA kan zich in de lijn van het college vinden. 

Ook het CDA vindt dat men zich op de goede weg bevindt. 

Volgens de VVD zouden de vaste kosten voor de aansluiting van bedrijventerreinen op een 

breedbandverbinding jaarlijks zo'n EUR 150.000 bedragen. Daarnaast moeten er per bedrijventerrein 

initiatieven komen om de bedrijven op breedband aan te sluiten. De partij vraagt zich af of een 

businessplan in dit geval wel noodzakelijk is. Zou de provincie dit niet zelf uit kunnen rekenen en de 

VVD is bereid om hiervoor het initiatief te nemen. 

Gedeputeerde Greiner is blij met het aanbod van de VVD om mee te doen in het proces en kennis 

aan te dragen, maar wijst er wel op dat het hierbij vooral gaat om de toepassingen van breedband en 

niet zozeer om de infrastructuur en hardware.  

 



Gedeputeerde Greiner verlaat de vergadering om 19.55 uur. 

 

De VVD verzoekt om voorafgaand aan de mededelingen van gedeputeerde De Raad de commissie in 

te mogen lichten over een gesprek dat de woordvoerders van de drie coalitiepartijen hebben gehad 

met gedeputeerde De Raad. De gedeputeerde heeft hen hiervoor uitgenodigd na de discussie in de 

vorige commissievergadering over de door de Staten aangenomen motie omtrent de Zuiderzeelijn. In 

dit gesprek zijn de zienswijzen van zowel het college als de commissie nogmaals besproken en is 

gebleken dat het college zich veel meer bezig houdt met alle procedures die met het hele proces te 

maken hebben, terwijl de motie van de Staten een duidelijk politiek signaal is. De gedeputeerde heeft 

toegezegd dat de Staten op korte termijn een brief ontvangen, waarin wordt aangegeven dat het 

College gaat voor de twee punten uit de motie (de IJmeerverbinding en de (rail)ontsluiting van de 

Noordoostpolder). Namens de drie coalitiepartijen stelt de VVD voor om de minister een kopie van 

deze brief van het College te sturen. 

 

De voorzitter bedankt de VVD en vraagt of de andere partijen nog behoefte hebben om vragen te 

stellen. Die behoefte blijkt niet aanwezig. 

 

8. Portefeuillehouder W.G. de Raad 

In de bakjes gedeponeerd of uitgedeeld: 

- Vragen GroenLinksfractie over OV-aanbod 

- Actualiteitenoverzicht afdeling Wegen, Verkeer en Vervoer 

 

a. mededelingen 

1. Stand van zaken Zuiderzeelijn 

Gedeputeerde De Raad hoopt de genoemde brief volgende week aan te kunnen bieden. Hij geeft aan 

op 18 januari jl. een overleg te hebben gehad met de ministers en men staat op het punt om de 

probleemanalyse vast te stellen. Deze probleemanalyse dient als basis voor de structuurvisie die op 1 

april as. klaar moet zijn. De gedeputeerde geeft aan dat de Noordvleugel en SNN+ ieder eigen ideeën 

hebben over de probleemanalyse. De Noordvleugel en SNN+ hebben zich nu in de hoofdlijnen van de 

brief van de minister aan de Kamer kunnen vinden, zodat de probleemanalyse naar de Kamer 

verstuurd kan worden. Van de rapporten die bij de probleemanalyse horen, nemen de Noordvleugel 

en SNN+ afstand, omdat het niet hun producten zijn en er soms een andere visie en insteek uit naar 

voren komt. Voor de volgende fase, waarin de structuurvisie geschreven wordt, is overeengekomen 

dat de Noordvleugel en SNN+ een pro-actieve rol krijgen. 

Daarnaast heeft de gedeputeerde 'hot news' dat hij nog even binnen de commissie wil houden: de 

N50 is nu opgenomen in het MIT met betrekking tot de Hanzelijn++. 

Inmiddels is er een model bijgekomen van het Critical Preview Team. In dit model wordt er vanuit 

gegaan dat er geen Zuiderzeelijn is en de mogelijkheden die die situatie biedt. Bereikt is in ieder 

geval, dat in dit zevende model vooral naar de mogelijk economische achterstand van de 

Noordoostpolder moet worden gekeken. 

De PvdA vraagt of het klopt dat het zevende model erop gericht is om te onderzoeken of de 

doelstelling van de Zuiderzeelijn (onder meer economische groei) ook bereikt kan worden op een 

andere manier dan met het aanleggen van infrastructuur.  

Gedeputeerde De Raad bevestigt dit. 

De voorzitter concludeert uit het betoog van de gedeputeerde, dat door opname van de N50 in het 

MIT de variant van Zuiderzeelijnaanleg door de Noordoostpolder is verlaten.  

Gedeputeerde De Raad bestrijdt deze conclusie ten stelligste. 

De PvdA vult aan dat de Staten met de motie een politiek signaal hebben afgegeven. De 

gedeputeerde heeft bevestigd dat hij dit signaal uitdraagt, maar dat hij ook in een 

onderhandelingspositie zit. Hem is gevraagd om aan te geven wat volgens Flevoland in ieder geval 

nodig zou zijn, als de keuze uiteindelijk op de Hanzelijn++ zou vallen, hoewel dit niet de 

voorkeursvariant van Flevoland is.  

De VVD sluit zich aan bij de opmerkingen van de PvdA, maar vraagt zich wel af of het verstandig is 

geweest om op het verzoek van de minister direct antwoord te geven. De partij beseft wel dat het een 

strategisch spel is, waarbij het college een bepaalde keuze heeft gemaakt, maar is van mening dat 

naast dat antwoord ook de motie nogmaals belicht moet worden. 

 

2. Studie voor Alternatieven en Varianten Nota Planstudie Schiphol-Amsterdam-Almere  



Gedeputeerde De Raad is van plan om de commissie tijdens de volgende vergadering te informeren 

over het rapport Studie voor Alternatieven en Varianten Nota Planstudie Schiphol/Amsterdam/Almere 

en het voorlopige standpunt van het college. Verkeer en Waterstaat organiseert vanaf eind januari 

consultatiebijeenkomsten in dit gebied.  

 

De voorzitter meldt dat de leden inmiddels per e-mail een overzichtje van de consultatiebijeenkomsten 

hebben ontvangen en vraagt of er nog vragen voor de gedeputeerde zijn. 

 

Het CDA heeft via Omroep Flevoland gehoord dat de verkeersveiligheid in Flevoland is toegenomen, 

terwijl ook het aantal verkeersbewegingen zou zijn toegenomen en wil graag weten welke cijfers 

hieraan ten grondslag liggen. 

Gedeputeerde De Raad geeft aan dat de politie vorige week haar cijfers over 2005 heeft 

gepresenteerd. De officiële cijfers krijgt de provincie in mei van het ministerie en die cijfers zullen dan 

aan de commissie worden gepresenteerd.  

De VVD vraagt zich wel af waarom gewacht zou moeten worden op de cijfers van het ministerie. De 

regiopolitie houdt het in haar ogen uitstekend bij. 

De voorzitter stelt voor om op dit punt nu inhoudelijk niet in te gaan en het positieve gevoel dat 

iedereen nu heeft uit te dragen tot de volgende vergadering. 

 

9. Rondvraag 

Er zijn geen vragen. 

 

10. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 20.30 uur. 

 

Vastgesteld in de vergadering van 16 februari 2006  

de griffier              de voorzitter,  

 

 


